

Press Release

Urban Group is honored with 234 awards in the “2022 Hong Kong Awards for Environmental Excellence and Hong Kong Green Organisation Certification”

For immediate release

20th December, 2023

Urban Group was honored with 234 awards in the presentation ceremony of "2022 Hong Kong Environmental Excellence Awards and Hong Kong Green Organization Certification" (2022 HKEEE & HKGOC) held at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre on 15 December 2023, in recognition of the Group's outstanding achievements in green management.

At the presentation ceremony, one of the associated companies under the Group, Urban Property Management Limited, was honored with the "Long Participation Award," recognizing its continuous contributions to environmental protection. Additionally, 5 managed properties under the Group, including Allway Gardens (Tsuen Wan), Handsome Court (Tuen Mun), Mongkok Government Offices, Rhythm Garden (San Po Kong), and Villa Carlton (Cheung Sha Wan), were presented with the certificates of "Hong Kong Green Organization", acknowledging their efforts towards environmental sustainability.

Dr. Edmond Cheng, Managing Director of Urban Group revealed, “We are thrilled to receive this honor. It is a recognition of our ongoing efforts and contributions to environmental protection. We will continue to dedicate ourselves to green management practices and inspire more stakeholders to participate in environmental initiatives, working together to build a sustainable future.”

The HKAEE and the HKGOC is led by the Environmental Campaign Committee alongside the Environment and Ecology Bureau and in conjunction with nine organisations. The programme aims to encourage companies and organisations to adopt green management, benchmark their performance with the best practices within their sectors, and recognise the achievements of the best-performing companies and organisations.

富城物業管理有限公司 Urban Property Management Limited 物業管理公司牌照號碼 PMC Licence No.: C-086120

總辦事處 Head Office : 香港九龍九龍灣宏開道8號其士商業中心16樓 16/F., Chevalier Commercial Centre, 8 Wang Hoi Road, Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong.

電話Tel: (852) 2626 7333 傳真Fax: (852) 2626 7700 網址Website: www.urban.com.hk

富城集團「最佳品質管理」—「香港優質管理獎—大獎」得主(2003)•「最佳人力管理」—「亞洲」大獎(2005)及「香港」大獎得主(2003-05)•「最佳物業管理」—香港房委會「最佳物業管理公司大獎」得主(1998-2003)
「最佳設施管理」—香港設施管理學會「最佳設施管理金獎」得主(2004)•「最佳環保管理」—「香港環保企業獎金獎」得主(2002-04)•「最佳業務管理」—「創新」大獎(2003)及「客戶關係管理」大獎得主(2004)•「最佳企業公民」—「商界展關懷」得主(2002-07)
「最佳國際品牌」—「盛世大中華企業品牌年獎」得主(2007)•「最佳企業品牌」—資本雜誌「資本企業成就獎」得主(2007)•「最佳商業品牌」—「香港超級品牌」(2004)及「香港商業超級品牌」得主(2006)

Urban Group Best in Quality Management – HKMA Quality Award - Overall Winner (2003) • Best in People Management – Asia (2005) and HK (2003-05) • Best in Property Management – HKHA Best PMA Award (1998-2003)
Best in Facility Management – HKIFM Best Managed Facility Gold Award (2004) • Best in Green Management – Eco-Business Award (2002-04) • Best in Operations Management – Innovation (2003) and CRM (2004) • Best in CSR – Caring Company (2002-07)
Best in International Branding – Prime Award for Best Brand Enterprise in Greater China (2007) • Best in Corporate Branding – Capital Magazine Outstanding Enterprise Award (2007) • Best in Business Branding – Superbrands HK (2004) and Business Superbrands HK (2006)



Group Manager – Administration & Procurement of Urban Group, Ms. Jaime Wong (3rd from Left) attended the presentation ceremony and took group photos with the representatives of HKGOC awarded properties to share the joy of accomplishments.

PMC Licence No.
Urban Property Management Limited (C-086120)

富城物業管理有限公司 Urban Property Management Limited 物業管理公司牌照號碼 PMC Licence No.: C-086120

總辦事處 Head Office : 香港九龍九龍灣宏開道8號其士商業中心16樓 16/F., Chevalier Commercial Centre, 8 Wang Hoi Road, Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong.

電話Tel: (852) 2626 7333 傳真Fax: (852) 2626 7700 網址Website: www.urban.com.hk

富城集團「最佳品質管理」—「香港優質管理獎—大獎」得主(2003)•「最佳人力管理」—「亞洲」大獎(2005)及「香港」大獎得主(2003-05)•「最佳物業管理」—香港房委會「最佳物業管理公司大獎」得主(1998-2003)
「最佳設施管理」—香港設施管理學會「最佳設施管理金獎」得主(2004)•「最佳環保管理」—「香港環保企業獎金獎」得主(2002-04)•「最佳業務管理」—「創新」大獎(2003)及「客戶關係管理」大獎得主(2004)•「最佳企業公民」—「商界展關懷」得主(2002-07)
「最佳國際品牌」—「盛世大中華企業品牌年獎」得主(2007)•「最佳企業品牌」—資本雜誌「資本企業成就獎」得主(2007)•「最佳商業品牌」—「香港超級品牌」(2004)及「香港商業超級品牌」得主(2006)
Urban Group Best in Quality Management – HKMA Quality Award - Overall Winner (2003) • Best in People Management – Asia (2005) and HK (2003-05) • Best in Property Management – HKHA Best PMA Award (1998-2003)
Best in Facility Management – HKIFM Best Managed Facility Gold Award (2004) • Best in Green Management – Eco-Business Award (2002-04) • Best in Operations Management – Innovation (2003) and CRM (2004) • Best in CSR – Caring Company (2002-07)
Best in International Branding – Prime Award for Best Brand Enterprise in Greater China (2007) • Best in Corporate Branding – Capital Magazine Outstanding Enterprise Award (2007) • Best in Business Branding – Superbrands HK (2004) and Business Superbrands HK (2006)